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A: Unfortunately, according to our regulations I have to confiscate these counterfeit notes.
很遗憾，根据规定，我得没收这些伪钞。

B: So,this 500 RMB is worthless?

那么说，这500块钱就分文不值了?

A: I'm sorry but it is our regulation, so I must follow it. We will issue you with a receipt to show that the notes you presented us with are counterfeit and have been confiscated. Then,if you wish to pay in some more cash, you are free to do so.

很抱歉，但是这是我们的规定，所以我必须遵守。我们将给您开一张收据，说明您给我们的是伪钞，已经被没收了。另外，如果您愿意的 话，可以再补上些现金。

B: Right, I see. Let me give you another 500 RMB.

行，我明白了。我再给你500元吧。

A: Here's your Passbook back and the receipt to say we confiscated the 500 RMB worth of counterfeit notes.

您的存折还给您，还有我们没收的500元伪钞的收据。

B: Thanks. Now can I make the full deposit?

榭榭。现在我可以存全额了吧?

A: Yes. Please fill in a new deposit slip and we can continue.

是的。请您填写一张新的存款单，我们就可以继续办理了
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